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Tisztelt Elnök Úr!

Az egyes  házszabályi  rendelkezésekről  szóló 10/2014.  (II.  24.)  OGY határozat  2.  melléklet  43.
pontjában  foglaltak  megvalósulása  érdekében  mellékelten  megküldöm  Arató  Gergely  (DK)
országgyűlési képviselő  "Miért nem Magyarországon küzdenek az antiszemitizmus ellen?" című,
K/3827. számú írásbeli választ igénylő kérdésére adott válaszomat.



Címzett: Arató Gergely (DK)
Benyújtó: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető miniszter 

Tisztelt Képviselő Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. §-ában foglaltak szerint a hozzám intézett
"Miért nem Magyarországon küzdenek az antiszemitizmus ellen?" című,  K/3827. számú írásbeli
kérdésére az alábbi választ adom.

Magyarország Kormánya zéró toleranciát hirdette meg az antiszemitizmussal, a rasszizmussal és az
idegengyűlölettel  szemben.  Magyarországon  biztonságban  gyakorolhatják  vallásukat  minden
felekezet, így a zsidó közösség tagjai is, nem úgy mint több nyugat-európai országban. Ezeknek az
országoknak számos részén sajnos nő az antiszemitizmus, amely az ellenőrizetlen migráció egyik
veszélyes következménye.

2010  óta  bevezettük  a  holokauszt  áldozatainak  emléknapját,  a  holokauszt  tagadását  büntető
törvénykönyvi  tényállássá  tettük  és  korlátoztuk  a  gyűlöletbeszédet.  Hazánk  a  31  tagállamot
tömörítő Nemzetközi Holokauszt-emlékezési Szövetség (IHRA) tagja, melynek elnökségi feladatait
2015-ben Magyarország látta el. 2019-ben hazánkban rendezik meg az Európai Maccabi Játékokat,
amely  a  zsidó  közösség jelentős  nemzetközi  sportrendezvénye.  Az  elmúlt  években  a  Kormány
támogatásából zsinagógák és közösségi terek újultak meg az ország több városában és a határon túli
magyarlakta  területeken.  A  zsidó  felekezetek  a  közfeladat  ellátásában  is  részt  vesznek,  így
idősotthonokat, óvodákat, iskolákat és kórházakat alapítottak és működtetnek, melyeket a Kormány
szintén  támogat.  Támogatjuk  az  állami  és  nem állami  oktatási  intézményekben a  holokauszttal
kapcsolatos történelmi tények megismertetését és a méltó megemlékezést a holokauszt áldozatairól.
Korszerű  zsidó  hittankönyvek  jelennek  meg  hazánkban,  a  zsidó  identitást  erősítő
gyermekprogramok és nyári táborok, zsidó kulturális programok és többek között a holokausztra
emlékező konferenciák valósulnak meg szintén kormányzati támogatással. A magyarországi zsidó
közösség  képviselői  számos  alkalommal  megfogalmazták,  hogy  a  zsidó  élet  és  kultúra  ma
reneszánszát éli Magyarországon.

Őszintén remélem, hogy a DK nem kifogásolja a Kormány által nyújtott pénzügyi támogatást az
Európai  Tett  és  Védelem Liga  felállításához,  amely  széleskörű  tevékenységet  kíván  folytatni  a
törvényalkotás  segítése,  az  igazságszolgáltatás,  a  monitoring-kutatás  és  az  oktatási  rendszer
területén  az  európai  szintű  antiszemitizmus  elleni  küzdelemben.  A kezdeményezést  az  izraeli
miniszterelnök,  Benjamin  Netanyahu  mellett  a  holland,  a  belga,  a  francia  és  a  spanyol  zsidó
közösség is üdvözölte.

Furcsa, hogy éppen annak a pártnak a képviselője emel kifogást egy nemzetközi projektnek nyújtott
támogatás kapcsán, amely „európai magyarok”-ként matricázza magát. Sajnálatos, hogy Önök, akik
annyit  beszélnek  közös  európai  megoldásokról,  ezek  szerint  csupán  a  migráció  témakörében,
pontosabban  a  felső  korlát  nélküli  migráció  mihamarabbi  megszervezése  területén  tartanak
elképzelhetőnek hatékony európai együttműködést. 
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Az  elmúlt  napok  botrányos  esete  volt  a  Jobbik  frakcióvezető-helyettesének  kiszivárgott
hangfelvétele, melyen egy zsidó hölgy megütésével büszkélkedett párttársainak. Sokatmondó, hogy
napokat  kellett  várni  arra,  hogy  a  DK  elítélje  az  elfogadhatatlan  megnyilvánulást.  Ha  ez  a
hangfelvétel  nem szivárog ki,  az  úriembernek sajnos  nem nevezhető  képviselő  ma is  a  Jobbik
frakcióvezető-helyettese  lenne.  Azé  a  párté,  amellyel  Önök  minden  szóbeli  megnyilvánulásuk
ellenére együttműködnek. Elég csak a Budapest XV. kerületében szeptember végén tartott időközi
polgármester-választásra  gondolni,  ahol  a  Jobbik azért  nem indított  jelöltet,  hogy a DK jelöltje
győzhessen.

Meggyőződésünk, hogy a zsidó-keresztény értékekre épülő oktatás, nevelés sokat tehet azért, hogy
a  jövő nemzedékei  számára  természetes  legyen  minden antiszemita  megnyilvánulás  elutasítása.
Tisztelt  Képviselő Úr,  az Ön kérdésében sugallt  valótlan állítással szemben a tények éppen azt
támasztják alá, hogy Magyarország Kormánya hazánkban és a nemzetközi fórumokon is mindent
megtett és megtesz az antiszemitizmus ellen.

Biztosíthatom, hogy ezt a politikánkat a jövőben is következetesen fogjuk képviselni.

Budapest, 2018. december 13.

Tisztelettel:

Gulyás Gergely
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